

「舞蹈靈」會員計劃申請表格

'Dance Inspirations' Membership Application Form



會籍期由每年 4 月 1 日至翌年 3 月 31 日

Membership period is valid from the 1st of April every year to the 31st of March of the subsequent year

個人資料 Personal Information

先生 Mr 小姐 Miss 女士 Mrs

中文姓名 _____

Name in English _____

(Surname)

(Given Name)

聯絡電話 Telephone No. _____

電郵 Email _____

通訊地址 Correspondence Address _____

新會員申請 New Membership Application

舊會員續會 Membership Renewal 會員編號 Membership No. _____

我希望收取城市當代舞蹈團的最新資訊 I would like to receive information from CCDC

付款方式 Payment Methods

費用 Membership Fee : \$100/年 year

現金 (只限於本團演出 / 活動當日現場收取)

Cash (Only available for on-site collection during the day of the performance or event)

轉數快 **Faster Payment Systems (FPS)**

劃線支票 **Crossed Cheque**

銀行轉帳 **Bank Transfers**

信用卡 **Credit Card**

遞交方式 Return by

郵寄 Post

香港新界荃灣柴灣角街 66-82 號金熊工業中心 3 樓 F 室

Flat F, 3/F, Golden Bear Industrial Centre, 66-82 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan, N.T., Hong Kong

電郵 Email

members@ccdc.com.hk

傳真 Fax

Fax: 2351 4199

傳真後請於辦公時間內致電 2329 7803 作實

Please call 2329 7803 within office hours after faxing for confirmation

親臨演出 / 活動當日現場

On-site collection during the day of the performance or event

請確保以上資料正確，我們將於收到申請後發送確認電郵及付款方式於您所提供之電郵地址。

Please verify the information above. Upon receiving your application, we will send a confirmation email with payment methods to the provided email address.

查詢 Enquiries 2329 7803 / members@ccdc.com.hk

www.ccdc.com.hk

申請人提供的資料只會用作申請「舞蹈靈」會員、郵寄城市當代舞蹈團通訊及有關節目之宣傳資料。申請人如附上信用卡資料作付款之用途，則有關資料在核實並完成轉賬過程後將被銷毀。根據個人資料（私隱）條例第 18、第 22 及附表 1 內 6 原則的規定，您有權要求查閱及更正所提供的個人資料。倘若對填報個人資料一事有任何疑問，包括要求查閱、更改資料或取消接收資訊等，請與城市當代舞蹈團聯絡。

The personal data provided in the form will be used for membership application, mailing of CCDC newsletter and publicity materials of CCDC programmes. Credit card information provided for payment will be destroyed after verification and transaction. You have the right to request access to and to correct personal data in accordance with sections 18, 22 and principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. Enquiries concerning personal data, including requests for access, correction and cancellation of subscriptions, may be directed to CCDC